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EIF GAMMEL KAGE LANDEVEJ 233-235

Mandag, den 26. august 2013, afholdtes ordinaer generalforsamling i E/F Gammel Koge
Landevej 233-235.

Generalforsamlingen startede kl. 18.00 og afholdtes i Frihedens ldretscenter, Hvidovrevej
446,2650 Hvidovre.

Generalforsamlingen var indkaldt med folgende dagsorden:

1. Aflaggelse af Arsberetning for det senest forlobne 6r.
2. Forelaggelse til godkendelse af Srsregnskab med pAtegning af revisor.
3. Foreleggelse af Arsbudget til godkendelse.
4. Valg af formand for bestyrelsen.
5. Valg af andre medlemmer af bestyrelsen.
6. Valg af suppleanter.
7. Valg af revisor.
8. lndkomne vedlagte forslag.

A) Andring af vedtagter (gl. og nye vedtegter er vedlagt).
B) Forslag om lys ved postkasseanleg.

9. Eventuelt

Formanden, AxelValentin Petersen, bod velkommen og oplyste, at bestyrelsen havde ud-
peget advokat Skjalm von BUIow til dirigent.
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Denne takkede for hvervet og konstaterede, at der var indkaldt til generalforsamlingen ved
skrivelse af 9. august 2013. lndkaldelsen indeholder tid og sted foi generalforsamlingens
afholdelse. lndkaldelsesvarslet pA mindst 8 dage er overholdt. Generalforsamlingen burde
vere afholdt inden udgangen af maj mAned. Dette er dog en formforskrift og ovelskridelse
af fristen medforer ikke, at generalforsamlingens afholdeise nu er ulovlig.

lndkaldelsen indeholder dagsorden i henhold til vedtegterne, og med indkaldelsen er ud-
sendt regnskab for 2012 samt budget for 2013.

Dirigenten oplyste, at han har modtaget protest mod generatforsamlingens lovlighed fra
Jimmy Sinkjer, da selve det fra denne indkomne forslag, navnt dagsordenens punkt 8 B,
ikke er medsendt indkaldelsen. Dirigenten opleste det fulde forslag og oplyste, at forsla-
gets okonomiske betydning for foreningen efter hans opfattelse undeialle omstandighe-
der er af en sAdan storrelsesorden, at en bestyrelse kan beslutte indkobet af den omhand-
lede belysning uden en generalforsamlings godkendelse. Han oplyste endvidere, at besty-
relsen rent faktisk har besluttet at iverksatte den omhandlede installation. Dirigenten er-
klarede herefter, at det sAledes ingen reel betydning har, at det fulde forstag ikke er med-
sendt, og generalforsamlingen kan ikke af denne grund erkleres ulovlig, lnvltt<et de ma-
dende erklerede sig enige i).

Dirigenten erklerede herefter generalforsamlingen for lovlig og beslutningsdygtig, og kon-
staterede at 17 ejere var reprasenteret, herunder 1 ved fuldmagt. De udgjorde ialtLt for-
delingstal pd 908/2653.

Ad pkt. 1 - afleggelse af irsberetning for det senest forrsbne ir:

Formand Axel Valentin Petersen aflagde Arsberetning.

Han bod velkommen til de fremmodte og specielt tit foreningens nye administrator, Cubus
Ejendomsadm inistration v/Steen Skals.

Han gennemgik herefter de besvertigheder, der har varet i samarbejdet mellem bestyrel-
sen og den tidligere administrator, og som har bevirket, at samarbejdet med denne er bragt
til ophor, ligesom han gennemgik besvarligheder, der efterfolgende har veret med at fA
foreningens materiale udleveret fra samme. Sidstnevnte omsfendighed samt aflevering af
materiale, der efter bestyrelsens opfattelse har veret meget mangelfuldt, har varet staikt
medvirkende til den sene afholdelse af generalforsamringen.

Bestyrelsen er i gang med at undersoge skift af forsikringsselskab. Et sAdant kan rnedfore
en vesentlig okonomisk besparelse.

Foreningens bankboks er opsagt, idet alle ejerpantebrevene i dag frerngAr digitalt af ting-
bogen. Boksen er derfor overflodig.

Bestyrelsen har udarbejdet forstag til nye vedtregter, der kommer til afstemning nu. Der har
veret tale om et meget stort arbejde fra Helles og Hannes side.
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Der er stadig vand i kelderen, nu i varierende mangder, og formanden preciserede pA
ny, at vandet i kelderen giver skader pA bygningen, ligesom det naturligvis mindsker
brugsverdien af krelderrummene. Bestyrelsen er i dialog med kommunen om problemet.

Tagsagen har igen i 6r kravet mange ressourcer. Sagen skal behandles ved voldgift i

naermeste fremtid.

Der er ikke noget samlet regelset for udskiftning af dore og vinduer, men bestyrelsen ar-
bejder med problemet og har sogt kommunen om tilladelse til at udskifte de store vinduer
mod Gammel Koge Landevejtil nye, opdelt ito rammer, og s6ledes at der kan ske en ls-
bende udskiftning. Der vil blive udsendt nermere orientering til ejerne herom.

Der er givet tilladelse til at indlagge strom i garageanlegget, hvor dette ikke allerede er
sket. Der er stillet meget specifikke krav til udforelsen. Arbejdet er endnu ikke ferdiggjort.

Det henstilles til beboerne i overste etage, at de aftapper rigeligt vand, nAr der har veret
lukket for forsyningen, s6ledes at luftlommer tommes og der derved skabes normal cirkula-
tion.

NAr der skal afleses for varmeforbruget, varsler Brunata tidspunktet herfor. Hvis den en-
kelte ejer/beboer ikke er hjemme ved den bebudede aflesning, afkreves et gebyr for ny
aflasning. Dette gebyr vil fremover blive p6lignet den respektive ejer.

Det har veret overvejet at udarbejde en mailtiste til brug for udsendelse af informationer til
beboerne. Det er stodt pA forskellige problemer bl.a. med datalovgivningen. Derfor er der
blevet opsat informationsskabe pA trapperne ligesom et skab vil blive opsat i vaskekaelde-
ren.

Det er bestyrelsens plan at fd udarbejdet en vedligeholdelsesplan for ejendommen, men
dette stdr i ojeblikket i skygge af tagsagen og okonomien i denne.

Bestyrelsen foreslAr, at der afholdes en eller flere frivillige arbejdsweekender. Bl.a. skal
motionsrummet friskes op.

Retablering af asfaltarealerne og hegnet mod jernbanen afventer afslutningen af tagsagen.

Det henstilledes pd ny, at beboerne lukker og lAser yderdorene, nAr kelderen forlades.
Dette kan forhindre indbrud, men ogsA usnskede dyr som f.eks. katte og rotter.

Henrik har ryddet op i kelderens fallesrum flere gange, og formanden henstillede p6 ny, at
der ikke henstilles private effekter i disse, heller ikke btot for en kort tid. Han opfordrede til,
at ejere og beboere holder sig orienterede i info-skabene, hvor der vil komme varsling om,
hvorndr der ryddes op. Der vil ikke komme yderligere varslinger. Henstillinger fra Henrik
om at fjerne henstillede effekter skal efterkommes.
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Formanden gjorde opmerksom pa, at det er forbudt at parkere i gdrden og i garagegader-
ne. Det er heller ikke tilladt at foretage standsning blot for et kort ojeblik. Det er ligeledes
forbudt at benytte parkeringspladserne ved gavlen. De ejes af ejerne af de nye lejligheder i

stueetagen. Ejerne har s6ledes en tinglyst ejendomsret pd de p6galdende lejligheder.

P6setning af navn pA postkasserne skalvere ensartet udformet. I informationsskabene er
der anvisninger om, hvor beboerne kan henvende sig herom.

Efterfolgende udspandt der sig pi ny en langere diskussion om, hvad der kan vere Arsag
til vandforekomsten i kalderen. Det preciseredes i den forbindelse, at aflsbene fra lyskas-
serne jevnligt renses.

Kim Hansen lagde stor vegt p6, at der udarbejdes en vedligeholdelsesplan. Dette diskute-
redes narmere. Han henstillede, at der afholdes en ekstraordinar generalforsamling, nAr
tagsagen er afsluttet. Han er af den opfattelse, at maillister til brug for information af beboe-
re og ejere er en god ide. Det kan ikke vere svert at udarbejde sddanne. Han tilbad sin \-
hjelp hertil. Der var iforsamlingen bred tilslutning til Kim Hansens synspunkter. Flere til-
bod deres assistance til udarbejdelse af maillister.

PA foresporgsel oplyste formanden, at bestyrelsen er i lobende dialog med kommunen om
s6vel vandproblematikken som den endelige udformning af vinduesproblematikken. Sidst-
nevnte skulle der vare en afklaring pA inden udgangen af Ar 2013.

Endvidere oplyste han pA foresporgsel, at garageejerne selv betaler for de omhandlede el-
installationer, og at den pStenkte vedligeholdelse af motionscenteret er af absolut ringe
omfang.

Der viser sig stadig rotter pi ejendommen. Dette kan muligvis skyldes, at der er beboere,
der satter mad ud til katte. Det sker vedvarende til trods for p6tale om at undlade det. Det
p6tales jevnligt skriftligt.

hvorfor dirigenten erklarede denne for taget til efterretning.

Ad pkt. 2 - forelaggelse til godkendelse af irsregnskab med pAtegning af revisor:

Administrator, Steen Skals, gennemgik regnskabfor 2012 med status samt revisors piteg-
ning.

Der var sporgsmdl til restancerne, der blev besvaret af administrator. Disse er nesten alle
indgAet.

Der var ikke yderligere sporgsm6l eller kommentarer til Srsrapporten, hvorfor dirigenten
satte sporgsm6let om godkendelse til afstemning. Rapporten blev enstemmigt godkendt.
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Ad pkt. 3 - forelaggelse af irsbudget ti! godkendelse:

Administrator gennemgik herefter budgettet for 2013.

Kim Hansen satte sporgsm6lstegn ved posten "reparation og vedligeholdelse," idet han
mente, at en del af belobet i stedet burde henfores til en post kaldet "hensettelser vedro-
rende tagsagen". Jens BUlow erklarede sig enig heri. Efter en diskussion om sporgsm6let
besluttede bestyrelsen at andre budgetforslaget, siledes at et belob pA kr. 110.000,00
henfores til vedligeholdelse, medens resten posteres som hensattelse tiltagsagen.

Med denne endring af budgetforslaget satte dirigenten det til afstemning. Det blev en-
stemmigt vedtaget.

Ad pkt. 4 - valg af formand for bestyrelsen:

AxelValentin Petersen var pi valg og blev enstemmigt genvalgt.

Ad pkt. 5 - valg af andre medlemmer af bestyrelsen:

Helle Hallum var pi valg og blev enstemmigt genvalgt.

Ad pkt. 6 - valg af suppleanter:

Claes Rasmussen var p6 valg og villig til at modtage genvalg. Casper Hansen var ligeledes
villig til at modtage valg.

Kandidaterne prasenterede sig.

Dirigenten satte valget under afstemning. Der var 301 stemmer for Claes Rasmussen og
544 stemmer for Casper Hansen, hvorfor dirigenten erklarede Casper Hansen for valgt.

Bestyrelsen best6r herefter af:

Axel Valentin Petersen, 233 B, st. - formand - p6 valg i 2015
Helle Hallum, 235 D, st. - p5 valg i 2015
Hanne Nielsen, 235 8,1. - pA valg i 2014
Adam Rasmussen, 233 F,2. - forste suppleant - pA valg i 2014
Casper Hansen, 235 G, 2. - anden suppleant - pd valg i 2015

Ad pkt. 7 - valg af revisor:

Til revisor genvalgtes enstemmigt Revisionsfirmaet Torben Hult ApS.

5

I" "rr*lADVOKATERNEII



f"r-"-l
ADVOKATERNElr

Ad pkt. 8 - indkomne forslag:

Formanden forelagde forslaget til nye vedtregter. Kim Hansen meddelte efter en kort drof-
telse, at han havde ca. 50 endringsforslag. Der var enighed blandt samtlige fremmodte
om, at det var uoverskueligt at gennemg6 disse uden forhdndsviden om indholdet heraf, og
det ville ogs6 vaere umuligt at komme igennem dem inden for overskuelig tid. Det beslutte-
des derfor med samtykke fra samtlige tilstedeverende, at Kim Hansen snarest til bestyrel-
sen skulle fremsende sine kommenterede andringsforslag, s6ledes at disse kan udsendes
sammen med bestyrelsens (evt. endrede) forslag tilforelaggelse pA en senere ordiner el-
ler ekstraordiner generalforsamling.

Ad pkt.9-eventuelt:

Det blev pd ny pointeret, at maillister bor udarbejdes til brug for fremsendelse af informati-
oner til beboerne/ejerne.

Der var sporgsmil til brugen og vedligeholdspligten af parkeringspladserne for enden af
garagerne.

Der var ikke yderligere til eventuelt, hvorfor dirigenten kl. 20.30 takkede de tilstedeverende
for god ro og orden, erklarede dagsordenen for udtsmt, og gav ordet tilbage til formanden.

Formanden takkede ligeledes de tilstedevarende for god ro og orden og for deres enga-
gement i foreningens virke, ligesom han takkede bestyrelsesmedlemmelne for deres itore
indsats.

Generalforsam Iingen sluttet.

Kobenhavn, den 30. september 2013

Som dirigent
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